
 
 
 
 

ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA EXTRAORDINÀRIA I URGENT  DE 14 
D’OCTUBRE DE 2008. 

 
Quan són les 10:00 hores del dimarts dia 14 d’octubre de 2008, es reuneix al Saló 
d’Actes de la Casa Consistorial la Corporació en Ple per celebrar sessió extraordinària i 
urgent en primera convocatòria. Sota la presidència del Sr. Batle, D. Mateu Ferrà 
Bestard hi assisteixen els següents regidors; Sr. Joan Peralta Palmer i Sr. Antoni Palerm 
Milla, per part d’UM; Sr. Pere Joan Salleras Vives i Margarita I. Barceló Vives, per part 
del PP. 
 
Es troba present la Secretària de la Corporació, la Sra. Sílvia Ripoll Genovart, la qual 
dóna fe de l’acte. 
 
Excusa la seva assistència el Sr. Miquel Bujosa Picornell i el Sr. Manel Romero 
Romero per part del PSOE;   
 
El Sr. Batle declara oberta la sessió i passen a tractar-se els següents assumptes dins 
l’ordre del dia: 
 
1.-  RATIFICACIÓ DE LA URGÈNCIA  DE LA CONVOCATÒRIA. 
 
Es sotmet a votació i el resultat és de cinc (5) vots a favor. 
 
2.-  Aprovació projecte ,plec de clàusules i procediment d’adjudicació POS 2008. 
 
 
S’explica que és el projecte del què s’ha vingut parlant tot aquest temps i del què ja es 
va aprovar la sol·licitud de financiació com a POS 2008, i que s’adjudicarà pel 
procediment negociat sense publicitat i per via d’urgència que consisteix en convidar a 
tres empreses perquè presentin ofertes , de les que es valorarà el preu en un 60% i que 
són les següents: Construccions Cal Tio, Construcciones Escandell Motranta,S.L. i 
Margers  i Antonio Albertí salamanca.  
 
La regidora demana si concorre cap causa de incomptabilitat amb el Sr. Jaume Albertí 
Picornell de l’empresa Construccions Cal Tio, el qual és família política de la regidora. 
 
La secretària diu que la llei no disposa cap incompatibilitat en aquest sentit, sí si la 
administradora de l’empresa fos la regidora. Si l’administrador de l‘empresa és el Sr. 
Albertí  Picornell no hi ha causa de incompatibilitat. 
 
Abans de passar a la votació la regidora del PP, Margarita i. Barceló surt de la Sala. 
 
Sotmès el punt a votació, el resultat fou de quatre (4) vots a favor. 
 
 
 



 
 
3.- Sol·licitud finançament i projecte POS 2009. 
 
La regidora Margarita Barceló torna a entrar en la Sala. 
El Batle mostra el projecte als regidors del PP i explica que en alguns trams dels camins 
de Sa Galera i de Sa Pedra de S’Ase es necessitarà terreny a fi d’eixamplar el camí. El 
Batle té la voluntat d’arribar a un acord amb els propietaris afectats perquè cedeixin la 
part de terreny  corresponent, però si això no fos possible, s’hauria d’acudir al 
procediment d’expropiació forçosa, bé seguint el procediment habitual , bé sol·licitant 
l’ocupació per via d’urgència al Consell, a fi de poder executar el projecte , ocupar els 
terrenys i posteriorment seguir amb l’expedient d’expropiació. 
 
Sotmès el punt a votació el resultat fou de cinc (5) vots a favor. 
 
 
4.- Sol·licitud d’aparèixer com a codemandats  en el contenciós administratiu de 
Planisi States, S.L. 
 
La Secretària explica que ha arribat un escrit del Govern a l’Ajuntament, segons el qual 
ens comunica, com a part interessada, del contenciós que l’entitat Planisi States ha 
interposat contra una resolució del Govern que desestimava  un recurs interposat contra 
l’acte de requeriment del Govern a l’entitat per comparèixer davant un Notari a fi 
d’exercir l’acció de retracte i signar la corresponent escriptura. 
 
És el primer dels contenciosos que, segurament interposarà aquesta entitat, i la 
Corporació creu que ha de figurar com a codemandada degut a la seva posició de 
principal interessada en el procediment. 
 
Sotmès el punt a votació, el resultat fou de cinc (5) vots a favor. 
 
 
 
No havent més temes a tractar, quan són les 10:30 hores el Sr. Batle aixeca la sessió, de 
la que s’estén la present Acta i de la que jo com a Secretària dón fe amb el vist i plau del 
Sr. Batle. 
 
 

Banyalbufar, 14 d’octubre de 2008. 
 
 

                                 V-I-P 
EL BATLE                                     LA SECRETÀRIA 

 
 
 
 
 


